

### **“富邦賞您免費國泰台北機票” 優惠條款及細則：**

1. “富邦賞您免費國泰台北機票” 推廣期由 2023 年 9 月 15 日至 2023 年 10 月 31 日（包括首尾兩日）。
2. 除非特別訂明，此優惠適用於所有富邦信用卡，包括富邦銀行（香港）有限公司發行的信用卡及聯名信用卡，但富邦 Visa Infinite 卡除外。主卡附屬卡的合資格簽賬交易將被視為同一信用卡賬戶的交易，附屬卡客戶的簽賬交易將與主卡客戶合併計算（「合資格富邦信用卡」）。
3. 持卡人須於推廣期內由 2023 年 9 月 15 日至 2023 年 10 月 31 日憑合資格富邦信用卡累積合資格零售簽賬滿 HK\$30,000（「合資格交易」），方可獲享優惠。合資格交易必須於推廣期內進行，並在交易日後 7 天內成功誌賬。合資格交易包括本地、海外及網上零售交易（「合資格交易」）。合資格交易不包括即時獎賞回贈優惠、本地和海外提款、自動轉賬、年費、財務費用、手續費、轉賬金額、現金存戶、商戶免息分期計劃、禮品換購費、網上支付系統繳費予指定商戶(包括但不限於 Paypal 或 Alipay)、繳費金額(包括但不限於支付通訊費或水電等公用設施的費用)、網上賬單繳付、網上繳費分期、郵購、電話或傳真訂購、賭場交易、「現金分期」計劃、「月結單分期」計劃、八達通自動增值、基金交易、逾期費用、超越信用限額手續費、利息、禮品運送服務費、投機買賣、未經授權的交易、購買及/或充值儲值卡或電子錢包的交易、透過流動裝置/應用程式/電子轉賬平台進行個人對個人 (P2P) 的現金轉賬、其他沒有簽賬存根/電子存根/收據的零售簽賬交易以及由富邦銀行（香港）有限公司（「本行」）不時確定的任何交易類別。如果任何零售交易被取消或撤銷，導致持卡人未能滿足消費要求，本行保留在沒有事先通知的情況下立即從其帳戶扣除等同於優惠成本金額的權利。
4. 合資格持卡人可獲得由國泰航空有限公司（「商戶」）提供之香港至台北來回機票，包括 1 件 23KG 托運行李和 1 件隨身 7KG 行李。機票兌換碼將於 2024 年 1 月第一星期內透過短息發送至合資格的持卡人。
5. 機票兌換期由 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 3 月 31 日（包括首尾兩日）。在兌換期內，合資格持卡人需於指定的國泰航空網頁上兌換機票。兌換時需要提供機票兌換碼和富邦信用卡號碼。
6. 機票兌換一旦確認，將不得取消或重複兌換。成功確認兌換機票不可作退款、兌換現金或其他物品。
7. 機票以先到先得的方式發送，數量有限，售完即止。

8. 兌換機票只適用於預訂於旅遊期內 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 9 月 30 日之航班（包括首尾兩日）。最短停留期為 2 天，最長停留期為 7 天。持卡人需承擔與機票相關的稅項及燃油附加費。
9. 兌換碼不適用於購買/兌換開放式航班、中途停留航班、多城市航班和套餐。
10. 如須更改機票之日期或未能如期出席，國泰航空有限公司或本行將收取罰款。航班出發前更改預訂日期須繳付每筆 1,100 港元之更改費用。航班出發後更改預訂日期則須繳付每筆 1,300 港元之未能如期出席費用。有關預訂詳情，請參閱 [https://www.cathaypacific.com/cx/en\\_HK/book-a-trip/book-flights/new-economy-fares.html](https://www.cathaypacific.com/cx/en_HK/book-a-trip/book-flights/new-economy-fares.html)。（閣下按以上網址將離開本行的網站，並進入第三方網站及受其使用條款及私隱政策限制。）
11. 若在優惠兌換後，用作計算合資格簽賬的交易被取消或撤銷而導致持卡人未達到消費要求，本行有權在有關客戶的信用卡賬戶內扣除禮品之成本等值之金額而毋須另行通知。
12. 除非特別訂明，否則此優惠不可與商戶的其他特別促銷、折扣或促銷優惠一併使用，也不可轉讓或兌換現金或其他優惠。
13. 本行並非商戶優惠的服務供應商，優惠詳情及相關相片由相關服務供應商提供。本行對服務提供者提供的服務或資料的品質及可用性不作任何陳述或保證，並且不對因服務提供者提供的服務或資訊而引起或與之相關的任何事項負責。因上述服務或優惠引起或與之相關的任何索賠、投訴或爭議，應在持卡人與相關服務提供者之間解決。
14. 本行和商戶有權保留更改、暫停或取消上述優惠或修訂其條款及細則的酌情權，而毋需事先通知。如因此推廣產生任何爭議，概以本行及 / 或有關參與商戶的最終決定為準。
15. 持卡人須受國泰航空有限公司的條款及細則約束。如有任何查詢，請聯繫商戶了解詳情。
16. 除非本條款及細則另有明文規定，否則非當事人的人士無權根據《合約（第三者權利）條例》（香港法例第 623 章）執行本協定的任何條款或享有本協定任何條款的利益。
17. 本協議的條款及條件受香港特別行政區法律管轄並按其作詮釋。

如本條款及細則的中、英文版本有所差異，一概以英文版本為準。

### **Terms and Conditions for “Fly To Taipei” Free Ticket Offer:**

1. The Fly to Taipei Free Ticket Offer (“the Offer”) is valid from 15 September 2023 to 31 October 2023 (both dates inclusive) (“Promotion Period”).
2. Unless otherwise specified, the Offer is applicable to the principal and supplementary cardholders (the “Cardholders”) of credit cards and co-branded credit cards issued by Fubon Bank (Hong Kong) Limited (“the Bank”), but exclude Fubon Visa Infinite Credit Card, while the Supplementary Card spending amount will be calculated and combined into its respective Principal Card (“Eligible Credit Card”) and will be treated as one eligible card account.
3. Cardholders are required to spend a total amount of HK\$30,0000 with the Eligible Credit Card during the Promotion Period from 15 September 2023 to 31 October 2023 (“Eligible Spending Period”) in order to enjoy the Offer. The eligible transaction must be made within the Eligible Spending Period and posted to eligible account within 7 days from the transaction date. Eligible transaction includes local, overseas and online retail transactions with machine printed / electronic sales slip / receipt, (the “Eligible Transaction”). Eligible Transaction excludes Instant Rewards offer, local and overseas cash advance, autopay, annual fee, finance charges, handling fee, balance transfer amount, Cash Before Card amount, unposted amount of Merchant Interest-Free Instalment Plan, gift redemption fee, payment via online payment system to designated merchants (for example but not limited to Paypal or Alipay, etc.), any bill payment (including but not limited to payment of telecommunication or utilities bills), online bill payment, online bill payment installment, mail order, fax / phone order, casino transaction, “Cash Instalment” Plan, “Statement Instalment” Plan, Octopus Automatic Add Value, mutual funds payment, overdue fees, over-limit fees, interest, gift delivery service charge, speculation transactions, unauthorized transactions, for purchase and/or reload of store-value cards or e-wallets, person to person (P2P) fund transfer via mobile device / app / electronic platform, all other retail transactions without machine printed / electronic sales slip / receipt and any categories of transaction determined from time to time by Fubon Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”). If any retail transaction(s) is/are later cancelled or reversed after redemption of the Offer causing the cardholder not fulfilling the spending requirement, the Bank reserves the right to debit the amount which is equivalent to the cost of the Offer against his/her account immediately without prior notice.
4. Eligible Cardholders can get a round-trip flight ticket from Hong Kong to Taipei offered by Cathay Pacific Airways Limited (“The Merchant”) with 1 piece of check-in luggage (23kg) plus 1 piece of hand-carry luggage (7kg). The ticket redemption code will be sent to Eligible Cardholders by MMS in the 1<sup>st</sup> week of January 2024.
5. The “Ticket Redemption Period” is from 1 January 2024 to 31 March 2024 (both dates inclusive). During the Redemption Period, Eligible Cardholders is required to redeem the ticket at the designated online page of Cathay Pacific. The redemption code and Fubon Credit Card is required at the time of redemption or booking the flight.
6. Once the redemption of ticket is confirmed, cancellation or repeated redemption would not be allowed. Also, the ticket is not refundable or redeemable for cash or any other item.
7. The tickets are available on first-come, first-served basis while stocks last.

8. The booked flights must be within the Travel Period from 1 January 2024 to 30 September 2024 (both dates inclusive). The minimum stay period is 2 days, and the maximum stay period is 7 days. The cardholders are responsible for the taxes and surcharges applicable to the tickets.
9. The Redemption Code cannot be used to purchase open-jaw flight, stopover flight, multi-city flight, and package.
10. The rebooking fee and no-show fee will be charged to cardholder. Rebooking of the travel date is subject to a rebooking fee of HKD1,100 per transaction before flight departure. Rebooking after flight departure is subject to a no-show fee of HKD1,300 per transaction. For the booking details, please refer to [https://www.cathaypacific.com/cx/en\\_HK/book-a-trip/book-flights/new-economy-fares.html](https://www.cathaypacific.com/cx/en_HK/book-a-trip/book-flights/new-economy-fares.html). (By clicking above link, you will be leaving our bank's website and redirect to third party website where their terms of use and privacy policies will apply to you.)
11. If any transaction(s) is/are later cancelled or reversed after redemption of the Offer causing the cardholder not fulfilling the spending requirement, the Bank reserves the right to debit the amount which is equivalent to the cost of the Offer against his/her account immediately without prior notice.
12. Unless otherwise specified, the Offer cannot be used in conjunction with the Merchant's other special promotions, discounts or promotional coupons, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
13. Fubon Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") is not the service provider of the Merchant Offer and the Offer details and the relevant photos are provided by the relevant service provider. The Bank makes no representation or guarantee as to the quality and availability of the services or information provided by the service provider, and shall not be liable for any matters arising from or in connection with the services or information provided by the service provider. Any claim, complaint, or dispute arising out of, or in connection with, the said services or benefits shall be resolved between cardholders and the relevant service provider.
14. The Bank and the Merchant reserve the right to suspend, vary or cancel the Promotion Offer and amend the relevant terms and conditions at any time without any prior notice. In case of any disputes, the decision of the Bank and the Merchant shall be final and conclusive.
15. Cardholders are to be bound by the terms and conditions of Cathay Pacific Airways Limited. For enquiry, please contact the Merchant for details.
16. Unless expressly provided to the contrary in these terms and conditions, a person who is not a party has no right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any term of this Agreement.
17. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.

Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.